

Cour fédérale



Federal Court

JUDICIAL APPOINTMENT

OTTAWA, February 26, 2018 - The Honourable Jody Wilson-Raybould, Minister of Justice and Attorney General of Canada, today announced the following appointments:

Elizabeth Walker, Chairperson of the Royal Canadian Mounted Police External Review Committee, is appointed a judge of the Federal Court. She fills a new position created under *An Act to amend the Immigration and Refugee Protection Act and the Federal Courts Act* (S.C. 2010, c. 8).

John Norris, a sole practitioner based in Toronto, is appointed a judge of the Federal Court. He fills a new position created under *An Act to amend the Immigration and Refugee Protection Act and the Federal Courts Act* (S.C. 2010, c. 8).

[Department of Justice \(Canada\) News Release](#)

NOMINATION À LA MAGISTRATURE

OTTAWA, le 26 février 2018 - L'honorable Jody Wilson-Raybould, ministre de la Justice et procureur général du Canada, a annoncé aujourd'hui les nominations suivantes :

Elizabeth Walker, présidente du Comité externe d'examen de la Gendarmerie royale du Canada, est nommée juge de la Cour fédérale. Elle occupe un nouveau poste créé à la suite de l'adoption de la *Loi modifiant la Loi sur l'immigration et la protection des réfugiés et la Loi sur les Cours fédérales* (L.C. 2010, ch. 8).

John Norris, un avocat exerçant seul à Toronto, est nommé juge de la Cour fédérale. Il occupe un nouveau poste créé à la suite de l'adoption de la *Loi modifiant la Loi sur l'immigration et la protection des réfugiés et la Loi sur les Cours fédérales* (L.C. 2010, ch. 8).

[Communiqué de presse du Ministère de la Justice \(Canada\)](#)

Andrew Baumberg
Media Contact/Liaison avec les médias
Federal Court/Cour fédérale
Tel./Tél. : (613)947-3177